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PÄEVAKORD 

 

1. IVJS ühisjaht Avinurme ja Lohusuu jahimaadel  

2. IVJS tegevjuhi konkurssi läbiviimine  

3. Laskesarja läbiviimise tagasiside ja edasised tegevused 

4. Ida-Virumaa jahtkondade küttimise hetkeseis   

5. Hoone (Oru 1a, Jõhvi) kindlustuspakkumise kinnitamine 

6. Muud küsimused  

a) 6.11.2034 seltsi hoone suletud   

 

 



               

       1.  IVJS ühisjaht Avinurme ja Lohusuu jahimaadel  

 

Avinurme ja Lohusuu jahtkonnad on kinnitanud, et on nõus IVJS ühisjahti läbi viima.  

 

Ettepanek: Kinnitada IVJS ühisjahi korraldajateks Avinurme ja Lohusuu jahtkonnad. 

Edastada jahikutse liikmetele.  
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Otsus: Kinnitada IVJS ühisjahi korraldajateks Avinurme ja Lohusuu jahtkonnad. 

Edastada jahikutse liikmetele. 

 

     2. IVJS tegevjuhi konkurssi läbiviimine 

 

Hetkel käib EJS-i juhatuses edasise struktuuri arutelu: keskus, maakondlikud keskused ja 

seltsid. Kuidas need tulevikus töötama peaksid ja kes millise osa eest vastutama hakkab. 

Seoses sellega võib tulevikus tekkida olukord, kus maakondlike keskuste töökoormus 

väheneb või siis hoopis struktureeritakse ümber ja seoses sellega on päris keeruline palgata 

inimene tööle, kui me ei tea hetkel isegi, et milliseid tegevusi ta tulevikus tegema peaks ja 

samuti, mis hakkab olema selle inimese töökoormus.  

 

Ettepanek: Kirjeldada ära IVJS tegevjuhi töökohustused ja need vormistada. Ning saata 

seltsidele, järsku on keegi huvitatud tegevjuhi ametikohast. Sest ennekõike peaks tulema uus 

tegevjuht omade jahimeeste seast. Teiseks oodata ära EJS juhatuse töörühma tulemused, 

seoses struktuuri ülesehitusega seonduvaga. Mille põhjal saab edasi teha põhjalikemaid 

otsuseid.   
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Otsus: Kirjeldada ära IVJS tegevjuhi töökohustused ja need vormistada. Ning saata 

seltsidele, järsku on keegi huvitatud tegevjuhi ametikohast. Sest ennekõike peaks tulema 

uus tegevjuht omade jahimeeste seast. Teiseks oodata ära EJS juhatuse töörühma 

tulemused, seoses struktuuri ülesehitusega seonduvaga. Mille põhjal saab edasi teha 

põhjalikemaid otsuseid.   

 

 

      3. Laskesarja läbiviimise tagasiside ja edasised tegevused 

 

Laskesarja läbiviimise tagasiside: 

• Kogu sarja jooksul võistles 9 erinevat võistkonda seitsmest erinevast jahtkonnast 

(Maidla, Avinurme, Ontika, Alutaguse, Kiviõli, Mäetaguse ja Voka) Au ja kiitus 

neile!  

• Tulemused on leitavad kodulehelt 

• Tagasiside võistluste ajal on olnud positiivne ja pigem, et miks seda varem pole olnud. 

• Huvi on hakanud näitama ka need, kes ei osalenud sel aastal 

• Andres on ka erinevate inimestega sel teemal rääkinud ja on tulnud ettepanekuid 

kuidas seda jätkata. 



• Hetkel on mõistlik jätkata 3-e etapiga (vähemaga pole erilist pointi ja rohkemaga läheb 

juba rabelemiseks) 

• 1. etapp oleks Avinurmes haavel+kuul (CSP ja JP) 2. etapp oleks Konju (kaks ringi 

VSS) ja 3. etapp jällegi Aru kult vastavalt nende juhendile. Fakt on see, et programm 

on alles arutelu faasis 

• Rahast. Eraldasime 1500 eur. Millest tänaseks on kulunud: auhindadele 244 eur (arve 

manuses OÜ DARI, Avinurme kulud 430,5 eur (arve manuses, kulu suurust mõjutas 

haavli laskmise osa mis on tunduvalt kallim kui kuuli laskmine), ülejäänud korraldajad 

(Voka ja Maidla) pole oma kulusid esitanud.  

• Olenemata sellest, et kaks korraldajat pole oma kulusid esitanud tekib meil sellest 

rahast ülejääk.  

• Minu ettepanek oleks jätkata selle sarjaga.  

 

Ettepanek: Jätkata Ida-Virumaa laskesarjaga ka järgmisel hooajal. Võistlevatele seltsidele 

osalustasu puudub ja IVJS katab võistluste läbiviimise kulu 1500€ ulatuses. Laskesarja 

läbiviimise vastutajaks määrata Andres Tooming. Püüame leida laskesarjale ka nimisponsori.  
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Otsus: Jätkata Ida-Virumaa laskesarjaga ka järgmisel hooajal. Võistlevatele seltsidele 

osalustasu puudub ja IVJS katab võistluste läbiviimise kulu 1500€ ulatuses. Laskesarja 

läbiviimise vastutajaks määrata Andres Tooming. Püüame leida laskesarjale ka 

nimisponsori. 

 

  4. Ida-Virumaa jahtkondade küttimise hetkeseis 

 

Põdrajahi hooaeg alles algas ja esimesi kokkuvõtteid saab teha novembri alguses. 

 

Metssea küttimise hetkeseis on, et limiidist 600 metssiga on kütitud 122 metssiga, ehk 02.10 

seisuga on täidetud 20% limiidist. Igal juhul tuleb metssigade küttimist intensiivistada, et 

hooaja lõpuks saaksime limiidi täidetud.  

 

Metskitse küttimise hetkeseis on, et limiidist 467 metskitsest on kütitud 56 metskitse, ehk 

02.10 seisuga on täidetud 12% limiidist. Ilma, et peaks hooaja lõppu ootama on selge, et 

maakonna limiiti metskitse puhul ära ei täideta. Probleem on ja sellega tuleb kohe tegelema 

hakata. Jahindusnõukogu kinnitab metskitse küttimise limiidid ja nemad saavad neid ka 

muuta. Minu ettepanek on kõikidele jahtkondadele, et kõik, kes näevad täna, et limiit jääb 

täitamata, palun koostada selle sisuline kiri jahindusnõukogule metskitse limiitide 

vähendamiseks ja edastada tegevjuhile. Ma siis pöördun ettepanekutega jahindusnõukogu 

poole ja järsku saame metskitse limiidi alla tuua.  

 

Ettepanek: Palume kõikidel jahtkondadel, kes näevad, et metskitse limiite ei suudeta täita. 

Edastada jahindusnõukogule kiri (koos põhjendustega) metskitse limiitide vähendamiseks. Ja 

see kiri, siis esmalt IVJS tegevjuhile edastada.    
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Otsus: Palume kõikidel jahtkondadel, kes näevad, et metskitse limiite ei suudeta täita. 

Edastada jahindusnõukogule kiri (koos põhjendustega) metskitse limiitide 

vähendamiseks. Ja see kiri, siis esmalt IVJS tegevjuhile edastada.  

 

5. Hoone (Oru 1a, Jõhvi) kindlustuspakkumise kinnitamine 

 

IVJS hoonele Oru 1a, Jõhvi on edastatud Salva Kindlustus AS poolt kindlustuspakkumine 

summas 190,88 eurot.  

 

Ettepanek: Kinnitada Salva Kindlustus AS kindlustuspakkumine IVJS hoonele Oru 1a, Jõhvi 

summas 190,88 eurot.  
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Otsus: Kinnitada Salva Kindlustus AS kindlustuspakkumine IVJS hoonele Oru 1a, 

Jõhvi summas 190,88 eurot. 

 

6. Muud küsimused 

 

a) 6.11.2023 IVJS seltsi hoone suletud 

 

Seoses sellega, et IVJS tegevjuht on koos EJS delegatsiooniga 6.11.2023 Brüsselis, siis on 

sellel kuupäeval seltsi hoone suletud.  
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